
Pan Łukasz Siekierko: „Chciałbym otrzymać informacje na temat planowanego 

parkingu przy gmachu Opery i Filharmonii Podlaskiej, ponieważ jakiś czas temu 

dokonaliśmy na sesji zamiany gruntów i miało to służyć budowie tegoż 

parkingu.  

Proszę również o informację, czy Spółka PKS w Białymstoku ma zamiar na 

początek wziąć w leasing, a następnie kupić 40 autobusów . Czy jest to prawda i 

jak sobie Państwo wyobrażacie spłatę tego leasingu w obecnej sytuacji spółki? „ 

 


